
تئــــاتر

مدیر اجرایی چهلمیـــن جشنـــواره 
بین المللی تئاتر فجر درباره موضوع تبلیغات 
محیطی جشنواره توضیحاتی را ارائه داد. 
اتابک نادری گفت: قرار است فضاســـازی 
پهنه رودکی و مجموعه تئاترشهر آغاز شود. 
البته در تمامی سالن های میزبان جشنواره 
پرچم ها و بنرهای جشنواره نصب می شود. 
وی درباره تبلیغات شهری افزود: شهرداری 
مناطق ۶، ۱۱ و ۱۲ خیلی کمک حـــال 
جشنواره بوده و هستند و تبلیغات جشنواره 
را منعکس می کنند. نادری اظهارکرد: قرار 
است با قول مساعد رسانه ملی و آقای حمید 
شاه آبادی معاون سیما، برنامه ای در حدود 
۷ تا ۸ قسمت ۴۰ تا ۴۵ دقیقه ای از شبکه 

یک یا دو سیما پخش شود.

 آغاز تبلیغات 
تئاتر فجر

میثم درویشــان پور استندآپ کمدین 
»خندوانه« در فیلم »شناور« جلوی دوربین 
خواهد رفت. فیلمبرداری فیلم »شــناور« 
به کارگردانی شــهاب الدین حسین پور و 
تهیه کنندگی رضا دادویی و میثم طوسی با 
معرفی بازیگران فیلم، آغاز شد. در این اثر، 
الهه افشاری، ملیکا باقری، الهه حسینی، 
گیلدا حمیدی، میثم درویشان پور، علیرضا 
ســاوه درودی، فائقه شــالوند، اشــکان 
صادقی، علیرضا مویدی، فرشید ناصری و 
بازیگر خردسال رزا دانازاده به ایفای نقش 
می پردازند. با معرفی بازیگران، فیلمبرداری 
»شــناور« که فیلمنامه آن توســط رضا 
دادویی نوشته شده و محمدامیر یاراحمدی 

مشاور فیلمنامه آن است، آغاز شد.

 کمدین خندوانه 
بازیگر »شناور« شد

تلـــویزیـــون
وضعیت سلامتی »محمد کاسبی« 

دختر محمد کاسبی رونــد درمان هنرمنــــد پیشکسوت 
کشورمان که همچنان در بخش مراقبت های ویژه بیمارستان 
بستری است را تشریح کرد. یلدا کاسبی گفت: خداراشکر 
حال پدر نسبت به روزهای گذشته بهتر است ولی برای 
سامت کامل باید صبر کنیم. ۲۶ دیماه بود که پدر در بخش 
سی سی یو بیمارستان عرفان به صورت اورژانسی بستری شد 
و متاسفانه به دلیل نارسایی حاد قلبی اصا وضعیت مناسب 
نداشتند. او ادامه داد: حدود ۱۰۰ روز پیش قلب پدر را آنژیو 
کردیم اما متاسفانه به دلیل اینکه ماهیچه های قلب فرسوده 
شده اند و طبیعتا بعداز آنژیو، گردش خون و پمپاژ به سختی 
انجام می شود به همین دلیل سطح اکسیژن و فشارخون پایین 
می آید و برای ثابت نگه داشتن و رسیدن به یک شرایط پایدار، 
پدرم همچنان در بخش سی سی یو تحت مراقبت است و هنوز 
پزشک معالج ایشان، دکتر بابک شریف کاشانی به آن شرایط 
دلخواه نرسیده اند. ابتدا قرار بود دریچه آئورت قلب پدر را عوض 
کنند که شاید اوضاع بهتر شود اما به علت وضعیت جسمی اش 
یعنی همین نارسایی شدید قلبی، سن وسال و فاکتورهای دیگر 
نمی توانند این کار را انجام بدهند. دختر این هنرمند همچنین 
خاطرنشان کرد: در حال حاضر به پیوند قلب مصنوعی فکر 
می کنند و قطعا برای این اقدام، باید چند دقیقه ای قلب را از کار 
بیندازند، بنابراین ریسک بالایی است و هرگونه حرکت در حیطه 
درمان جراحی روی قلب فعا به ایست زمانی خورده است. واقعا 
نمی دانیم چقدر زمان ببرد. شاید یکماه یا ۴۰ روز، فقط باید 
صبر کنیم و تا زمان ایده آل همچنان پدر تحت نظر پزشکان 
در سی سی یو هستند تا قلب به درجه ای برسد که دکتر بگوید 
ریسک کمتر شده و سپس به سراغ پیوند قلب مصنوعی برویم. 
طی این مدت هم آب ریه های پدر را کشیده اند و بعداز این اقدام، 
قلب کمی کوچک تر شده و این اقدام برایمان یک امیدواری بود 
چون قلب کمی خودش را جمع کرد. به هر حال کادردرمان 
همه تاش خودشان را می کنند. ما با پزشکان متخصص در 
بیمارستان شهیدرجایی مثل دکتر مجید ملکی که از پزشکان 
متخصص و درجه یک قلب هستند صحبت کرده ایم و ایشان هم 
پرونده پدر را بررسی می کنند و با دکتر شریف کاشانی مشاوره 
دارند تا ان شاءا... ببینیم چه اتفاقی می افتد. او گفت: حال روحی 
پدر خوب است، فقط کمی از فضای بیمارستان و خوابیدن روی 
تخت خسته و کافه شده است چون روند درمان خیلی طولانی 
شد. پدر این مدت مدام روی تخت بود اما در چند روز اخیر فقط 
توانستند چند قدم ایشان را راه ببرند؛ امیدواریم زودتر حالشان 
بهتر شود. یلدا کاسبی با تشکر از هنرمندانی که طی این مدت به 
دیدن پدرش آمدند، خاطرنشان کرد: طی این مدت هنرمندان و 
مدیران زیادی به زحمت افتادند و با حضورشان در بیمارستان، 
باعث دلگرمی پدرم شدند. به نقل از پدرم کمال تشکر از همه 
دوستان را دارم ولی واقعا ما به خاطر شرایط کرونایی راضی به 
زحمت نیستیم. با توجه به اینکه شیوع بیماری امُیکرون هم 
سریع تر اتفاق می افتد و خطرناک است، به هیچ عنوان راضی به 

زحمت دوستان نیستیم. 
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پژمان جمشیدی یکسال پس از حاشیه های 
سال قبل جشنواره درباره بازیگری اش گفت: 
جشنواره فیلم فجر برای من به اندازه جام جهانی 
فوتبال لذت بخش است. نشست مطبوعاتی 
فیلم »علفزار« با حضور عوامل این فیلم و یادی 
از مهرداد میناوند و علی انصاریان برگزار شد. 
سال قبل موضوع بازیگری پژمان جمشیدی 
به شکلی حاشیه ساز مورد پرسش قرار گرفت 
و او در چهلمین دوره جشنواره که با دو فیلم 
حضور دارد و در »علفزار« نقش یک بازپرس 
را دارد، درباره اینکه آیا فیلم های امسالش برای 
پاسخ به اتفاق های سال گذشته است؟ افزود: 
من اینقدر جوان نیستم که در مقام پاسخگویی 
برآیم و تا زمانی که جان دارم, دوست دارم با 
زندگی پیش بروم. من قبل از اینکه فیلم بازی 
کنم هم جشنواره را دوست داشتم و الان هم 
فارغ از اینکه خودم فیلم داشته باشم یا خیر، 
جشنواره در حد جام جهانی برایم جذابیت 
دارد. بهرام رادان که تهیه کننده این فیلم با 
موضوعی درباره تجاوز است، در مورد ورود خود 
به عرصه تهیه کنندگی و ادامه  آن بیان کرد: 
من از سال ۹۱ مجور تهیه کنندگی گرفتم و 
رشته تحصیلی ام مدیریت بوده و براین اساس 
چند فیلم در سال های قبل ساختم، اما برای 
ادامه کار باید ببینیم با توجه به شرایط بازگشت 

سرمایه در بخش خصوصی چطور می توان فیلم 
ساخت و کار را پیش برد. او با تشکر از همکاری، 
شجاعت و سعه صدر مدیران برای اجازه نمایش 
این فیلم گفت: طرح چنین موضوعاتی می تواند 
در پیشگیری از وقوع جرم در جامعه کمک کند 
به ویژه آنکه برقراری عدالت یکی از سوژه های 
اصلی فیلم است. سارا بهرامی که نقش قربانی 
اصلی این فیلم را بازی کرده، درباره نقش 
خود بیان داشت: من برای نقش هایم معمولا 

برنامه ریزی خاصی از قبل ندارم. البته رویاها و 
خیال هایی دارم ولی برای این فیلم امکانی نبود 
که بتوانم با زنانی از جنس سارا در فیلم علفزار 
صحبت کنم. سارا این فیلم برای من ارزشمند 
است ولی این عاقه و ارزش مندی ارتباطی به 
تجاوز ندارد. او درباره تکراری بودن نقش خود 
هم در افزود: من در نقش های معتاد و خافکار 
و قاتل و کمدی بازی کردم ولی اگر این فیلم 

تکراری بوده متاسفم. 

 دکتر »هاشمیان« 
سوژه تئاتری در جشنواره 

دکتــر هاشمیــان نامی 
است که در دو سال اخیر به 
کرات شنیده ایم؛ پزشک 
متخـــصص آی سی یـــو 
بیمارستان مسیح دانشوری در روزهای 
کرونایی بارها نظرات صریح خود را درباره 
کرونا و تصمیم گیری های مربوط به آن بیان 
کرده است. حالا یک گروه جوان تئاتری در 
اصفهان قصد دارند نمایشی را درباره این 
پزشک در چهلمین جشنـــواره تئاتر فجر 
اجرا کنند. محمد جوادصرامی، با تحصیات 
کارشناسی پرستاری و دانشجوی ارشد 
کارگردانی نمایش، نویسنده و کارگردان 
نمایش »دکترهاشمیان« است که درباره 
اجرای این نمایش و نقش جشنواره تئاتر 
فجر در ایجاد فضــای گفت وگو میان 
هنرمندان تئاتر بیـــان می کند. صرامــی 
در پاسخ به این پرسش که چه شد کــه 
شخصیت دکتر هاشمیان را برای اجرای 
نمایش خــود انتخاب کردید؟ می گویــد: 
ایشان را شخصیت آزاده ای می دانـــم که 
به عنوان پزشک، خود را درگیر سیاست هم 
کرده و جلوی بعضی جریان ها می ایستد. 
ایشان شجاعتی دارد که برای من یادآور 
امیرکبیر بود که صد و اندی سال با خرافاتی 
که به هنگام تزریق واکسن آبله توسط 
بعضی اقشار ایجاد شده بود، مقابله کرد 
و به نفع علم کوشید. دکتر هاشمیان هم 
شخصیتی است که به خاطر مردم جنگیـده 
و تنها به وظیفه پزشکی خود بسنده نکرده 
است. او که این نمایش را به عنوان کاری از 
اصفهان و در بخش مهمان جشنواره تئاتر 
فجر روی صحنه می برد، اضافه می کند: 
نمایش ما درباره زندگی دکتر هاشمیان 
نیست بلکه درباره حضور ایشان در بحران 
بزرگ کروناست. درواقع این نمایش با 
مــوضوع مدافعان سامت روی صحنــه 
می رود و درباره وضعیت دشواری است که 
آنان به ویژه در پیک پنجم کرونا از ســر 
گذراندند. صرامی که این نمایش را ترکیبی 
از واقعیت و تخیل می داند، می افزاید: 
نمایش ما، تئاتر مستند نیست بلکه برای 
خلق درام، تخیل و واقعیت را با یکدیگر 
آمیختـــه ایم. به این معنا که شخصیــت 
دکتر هاشمیان، واقعیتی است که با تخیل 
نمایشی ما آمیخته شده. او برای نوشتن 
متن این نمایش ماه ها با دکتر هاشمیان در 

تماس بوده است.

رئیس فرهنگستان هنر، به همراه جمعی از 
اعضای پیوسته این فرهنگستان، با رئیس و اعضای 
کمیسیون فرهنگی مجلس دیدار و گفت وگو کرد. 
به همن نامورمطلق، رئیس فرهنگستان هنر، همراه 
با مجید مجیدی، علی نصیریان، محمدعلی رجبی، 
از اعضای پیوسته این فرهنگستان و تعدادی از 
مدیران این نهاد هنری، نشستی با رئیس و اعضای 
کمیسیون فرهنگی مجلس برگزار کردند. علی 
نصیریان، عضو پیوسته این فرهنگستان، هنر را 
بخشی زیبا و تاثیرگذار از فرهنگ دانست و گفت: 
سینما و تئاتر می توانند تاثیری مستقیم در کاهش 
آسیب های اجتماعی داشته باشند. تئاتردرمانی از 
چند دهه قبل، در کشو های اروپایی و آسیایی، اجرا 
می شد که به تازگی بعضی از هنرمندان کشورمان، 
با ظرافتی خاص، آن را در بین کودکان کانون 
اصاح و تربیت اجرایی کرده اند و خوش بختانه، 

نتایج قابل قبولی از آن به دست آورده اند. این 
هنرمند پیشکسوت افزود: تئاتر می تواند در تمام 
انسان ها تاثیر بگذارد؛ به گونه ای که کودکان 
آسیب دیده را از دنیای جُرم و جنایت جدا کند 
و به عالمَ هنر بکشاند. تغییر مسیر زندگی افراد 
با قدرت تئاتر ممکن است. درواقع، تئاتر محل 
جراحی روان انسان هاست. حوزه نمایش جزو 
حوزه های تکثیرناپذیر است و مقابله انسان با انسان 
را به صورت زنده به نمایش می گذارد. تاثیرگذاری 
هنر به قدری است که می تواند زندگی بشر را تغییر 
دهد. جایی که هنر را رصد و هدایت می کند همین 
فرهنگستان هنر است. در ادامه، مجید مجیدی، 
عضو پیوسته فرهنگستان هنر، این فرهنگستان 
را دارای نقش متفکر فرهنگ دانست و اظهارکرد: 
در کشور، سازمان ها و نهادهای متولی مختلفی 
کارهای فرهنگی انجام می دهند اما فرهنگستان 

هنر نقش متفکــر در فرهنگ را ایفا می کند و 
درواقع، تولیدکننده فکر و اندیشه و هنر اســت. 
رئـــیس گروه تخصصی سینمای فرهنگستــان 
هنر قدرت هنر را وصف ناپذیر دانست و تصریح 
کرد: تصوری که از ایران در جهان منتشر شده، 
جنگ و خون ریــزی است. این تصویر به واسطه 
سینما تغییر می کند. امروز، سینما نشان داد که 
قابلیت دارد تفکر جهانیان را نسبت به ایران تغییر 
دهد. او افزود: اگر توجهی ویژه به فرهنگ و هنر 
صورت نپذیرد، خسارتی جبران نشدنی به عرصه 
فرهنگی کشور وارد کرده ایم. هنر ظرفیتی از 
جوانان هنرمند است که می توانند افکار و اندیشه 
را پرورش دهند. محمدعلی رجبی، عضو پیوسته 
فرهنگستان هنر، نیز در ادامه نشست، با اشاره به 
اقتصاد هنر، تاکیدکرد: اقتصاد از ابتدا تا پایان در 
هنر باید تعریف شود. مطالعه در خصوص اقتصاد 
هنر و شناسایی بحران آن از موضوعات اصلی 
جامعه است که باید در فرهنگستان به واسطه 
تحقیقات انجام پذیرد و تمام این موارد نیازمند 

بودجه است. 

علی نصیریان: 

تئاترمحلجراحیروانانسانهاست

معاون وزارت خارجـــه روسیه از هم عقیده بــودن با 
مقامات هند مبنی بر لزوم پرهیز از شتاب زدگی درباره به 
رسمیت شناختن طالبان خبر داد. به گزارش مهر به نقل از 
ایتارتاس، »سرگئی.ورشینین« معاون وزارت خارجه روسیه، 
بعداز مذاکراتی که با مقامات هند داشت، گفت: ۲ کشور 
متفق القول هستند که برای به رسمیت شناختن طالبان هنوز 

خیلی زود است. وی در این باره افزود: مواضع ما از بسیاری 
جهات مشابه و یکسان است. دهلی نو هم معتقد است که 
هنوز زود است درباره به رسمیت شناختن دولت فعلی کابل 
گفت وگو کنیم. ورشینین ادامه داد: انتظار داریم رهبری 
فعلی افغانستان، تعهداتی را که به انجامشان ملزم شده اند، 
به طورکامل اجرا کنند به ویژه آن بخشی که به تشکیل دولت 

فراگیر و دیگر مسائل ازجمله در حوزه حقوق بشر مرتبط 
است. با این حال، این مقام روس افزود که مسکو و دهلی نو 
تامین کمک های بشردوستانه به مردم افغانستان را ضروری 
می دانند. وی بیان داشت: واضح است که این کمک ها باید در 
روندی ادامه دار ارائه شود آن هم به دلایلی از جمله اینکه 
حضور ۲۰ ساله آمریکایی ها و متحدانشان در افغانستان به 
وضعیت اسفناک این روزها منجر شده است. روسیه پیش تر 
هم هشدار داده بود که عدم آزادسازی دارایی های افغانستان 
از سوی آمریکا، به ورشکسته شدن نظام بانکی افغانستان 

منجر خواهد شد.

معاون وزارت خارجه روسیه: 

برایبهرسمیتشناختنطالبانهنوزخیلیزوداست

پژمان جمشیدی: 

 جشنواره فجر اندازه جام جهانی برایم لذت بخش است

دیپلمات هــای روسی اعام کردند کــه 
پاسخ تلفیقی به جوابیه آمریکا و ناتو درباره 
تضمیـن های امنیتی همچنان در حـــال 
آماده سازی است و پیام وزیرخارجه روسیه 
ربطی به آن ندارد. به گزارش مهر، یک مقام 
ارشد وزارت خارجه روسیه در گفت وگو با 
خبرگزاری ریانووستی اعام کرد که مسکو 
هنوز به پیشنهادات آمریکا و ناتو درباره 
تضمین های امنیتی پاسخی نداده است و پیام 
»سرگئی.لاوروف« وزیرخارجه روسیه در 
خصوص درک اصل تفکیک ناپذیری امنیت 
توسط همکاران غربی است. وی در این باره 
گفت: لاوروف پیام هایی به همکاران عضو 
ناتو از جمله »آنتونی.بلینکن« )وزیرخارجه 

آمریکا( فرستاد مبنی بر اینکه ناتو چگونه اصل 
اساسی و کلیدی تقسیم ناپذیری امنیت را که 
ما به آن اشاره می کنیم درک می کند و هیچ 
پاسخی به این پیام از سوی غرب و از جانب 
هیچکس داده نشد. بنابراین، طرح کردن این 
موضوع به این صورت که ما به عنوان واکنش 
به )پاسخ( آنها پیامی مکتوب فرستادیم، 
اشتباه است. دیپلمات ارشد مزبور در این 
باره ادامه داد: ما به تحلیل پاسخ های کتبی 
آنها ادامه می دهیم و به موازات آن، ما این 
سوال را در قالب درخواست وزیر از همکاران 
در ناتو، پرسیدیم. چیز دیگری به صورت 
مکتوب ارسال نشده است. پاسخ تلفیقی 
همچنین  است.  آماده شدن  حال  در  ما 

»الکساندرگروشکو« معاون وزیرخارجه روسیه 
اظهارکرد که مسکو هنوز پاسخی در مورد 
تضمین های امنیتی به ایالات متحده ارسال 
نکرده است. وزارتخارجه آمریکا پیش تر اعام 
کرده بود که مسکو به پیشنهادات ارسال شده 
از واشنگتن پاسخ داده است، اما مذاکره در 
فضای عمومی بی فایده است، بنابراین جزئیات 
آن فعا علنی نخواهد شد. وزیرخارجه روسیه 
پیش تر گفته بود: ما نه تنها به دنبال تضمین ها 
بلکه  »روی کاغذ«،  سیاسی  تعهدات  و 
ضمانت های الزام آور قانونی نیز خواهیم بود 
که امنیت را در کل قاره اروپا با درنظرگرفتن 
کامل و برابر منافع مشروع فدراسیون روسیه 
تضمین می کند. همچنین »ولادیمیرپوتین« 

رئیس جمهور روسیه با اشاره به پاسخ مکتوب 
واشنگتن به درخواست های امنیتی مسکو، 
گفته بود که غرب اصلی ترین دغدغه های 
روسیه را بی پاسخ گذاشته است. پیشنهادات 
تضمین های امنیتی ارائه شده از سوی مسکو 
اواخر سال گذشته به واشنگتن و ناتو ارائه شده 
بود و مقامات طرفین جلساتی نیز در این زمینه 
برگزار کردند که البته نتیجه ملموسی از آن 
به دست نیامد. تنش ها درباره اوکراین بین 
روسیه و غرب بالا گرفته است. آمریکا و ناتو 
روسیه را به آماده شدن برای حمله به اوکراین 
متهم می کنند و در این باره از هرگونه اقدامی 
در راستای تنش زایی مانند ارسال تسلیحات و 
مشاوران نظامی به اوکراین و کشورهای اطراف 
روسیه خودداری نمی ورزند. کرملین اما در 
مقابل با رد این اتهام می گوید که این آمریکا 
و ناتو هستند که با درنظرنگرفتن خطوط قرمز 
مسکو مانند مساله عضویت اوکراین در ناتو، 

مسبب تنش ها در شرق اروپا شده اند.

وزارت خارجه روسیه: 

مسکوهنوزپاسخیبهپیشنهاداتآمریکاندادهاست

گـــزارش
 »مالی« سفیر فرانسه را 

اخراج کرد
مالی سفیر فرانســه را به دلیل اظهارات »خصمانــه و 
ظالمانه« این کشور علیه دولت انتقالی مالی اخراج کرد. به 
گزارش شبکه خبری فرانس۲۴، مالی به سفیر فرانسه ۷۲ 
ساعت فرصت داد که به علت اظهارات خصمانه و ظالمانه 
درباره دولت انتقالی، این کشور را ترک کند. در بیانیه دولت 
مالی که توسط تلویزیون دولتی قرائت شد آمده است، جوئل.

مایر، سفیرفرانسه در باماکو به وزارت امورخارجه مالی احضار 
و به وی اعام شد که ظرف ۷۲ ساعت باید خاک این کشور 
را ترک کند. این اقدام به علت درگیری های لفظی میان مالی 
و فرانسه پس از وقوع کودتا در این کشور آفریقایی صورت 
گرفت. ژان.ایولودریان وزیرخارجه فرانسه در یک کنفرانس 
مطبوعاتی ضمن غیرقانونی توصیف کردن دولت مالی، آن را 
محکوم کرد و گفت که فرانسه با جامعه اقتصادی کشورهای 
غرب آفریقا که تصمیم گرفت مالی را قاطعانه و شجاعانه 
تحریم کند، اعام همبستگی می کند. وی افزود: تحریم هایی 

علیه سران حکومت نظامی مالی اعمال خواهد شد. 

وزیرخارجه انگلیس کرونا گرفت
وزیرخارجه انگلیس از ابتای خود به کرونا به رغم دریافت 
3دز واکسن خبر داد. »لیز.تراس« وزیرخارجه انگلیس 
اعام کرد که آزمایش کرونای وی مثبت اعام شده است. 
وی اعام کرد که خوشبختامه 3دز واکسن زده و از خانه در 
حالت قرنطینه به کار خود ادامه می دهد. وی قرار بود که به 
اوکراین سفر کند و این سفر وی به تعویق می افتد. »بوریس.

جانسون« نخست وزیر انگلیس که خود قبا به کرونا مبتا 
شده بود مصر است که با توجه به واکسیناسیون گسترده 
در این کشور، نیازی به اعمال محدودیت های جدید نیست 
و سویه جدید امُیکرون نیز نسبت به سایر سویه های این 
ویروس عائم مایم تری دارد. نخست وزیر انگلیس در زمان 
ابتا به کرونا تاکید کرده بود که رهبری دولت را از طریق 
ویدئوکنفرانس ادامه خواهد داد. او گفت که با همدیگر با این 
ویروس مبارزه خواهیم کرد.  وزارت دفاع انگلیس چندی قبل 
اعام کرد استقرار نیروهای نظامی در بیمارستان های این 
کشور را شروع کرده است. این وزارتخانه اعام کرد با توجه 
به کمبود کادردرمان در انگلیس دویست نیروی نظامی برای 
کمک به »خدمات ملی سامت« در لندن اختصاص یافته  
است. »ساجدجاوید« وزیربهداشت انگلیس درباره استقرار 
نیروهای ارتش در بیمارستان ها گفت: »آنها باردیگر قدم 
پیش گذاشتند تا به کارکنان خدمات ملی سامت که تمام 
شبانه روز در سطح پایتخت در حال کار هستند کمک کنند 
و در جایی که نیاز بیشتری وجود دارد به کادردرمان در طول 
این زمستان سخت یاری برسانند.« از سوی دیگر مدیر 
انجمن پزشکی انگلیس متذکرشد: »گرچه دولت ارتش را 
برای کمک در لندن بازگردانده است اما فراموش نکنیم 
که درواقع ما در حال حاضر در سطح ملی با مشکل مواجه 

هستیم. این یک مساله ملی است.« 

 دیدار »پوتین« 
با نخست وزیر »مجارستان« 

رئیس جمهوری روسیه در دیدار با نخست وزیر مجارستان 
اعام کرد که قصد دارد ایده مسکو در مورد تضمین های 
امنیتی از آمریکا و چگونگی پیشرفت در این روند را به او 
اعام کند. به گزارش ایسنا، به نقل از خبرگزاری اسپوتنیک، 
»ولادیمیرپوتین« خطاب به »ویکتوراوربان« نخست وزیر 
مجارستان گفت: برای من بسیار مهم است که در زمینه امنیت 
با شما تبادل نظر کنم. مشخص است که ما پیشنهادهای خود 
را درباره تعهدات کتبی در این زمینه به ایالات متحده ارسال 
کردیم. خوشحال خواهم شد که در مورد چگونگی توسعه این 
فرآیند به شما توضیح دهم. پوتین همچنین ادامه داد: روسیه 
انتقال فناوری برای تولید واکسن اسپوتنیک لایت به مجارستان 
را مدنظر دارد. با وجود محدودیت ها تاش می کنیم تا در کنار 
یکدیگر به مبارزه با این ویروس بپردازیم. ما بیش از پنج میلیون 
دوزواکسن کرونا به مجارستان دادیم و شما برای واکسن کرونای 
اسپونتیک لایت ثبت نام کردید. اوربان نیز گفت که برنامه ای 
برای ترک سمتش ندارد و قصد دارد تا در انتخابات آوریل 
۲۰۲۲ پیروز شود و با روسیه سال های سال همکاری داشته 
باشد. او افزود: این دوازدهمین نشست ماست. تقریبا بسیاری از 
همتایانمان در اتحادیه اروپا از سمت هایشان رفته اند. صادقانه 
بگویم که برنامه ای برای رفتن ندارم. انتخابات آوریل است و 
من قصد دارم پیروز شوم، بنابراین من یک فرض منطقی دارم 
که ما یکدیگر را ظرف دو سال آینده ببینیم. رئیس جمهوری 
روسیه همچنین به نخست وزیر مجارستان بیان داشت: ما با 
هرکسی که نخست وزیر مجارستان شود، همکاری می کنیم 
اما شما به نفع مردم روسیه و مجارستان کارهای زیادی انجام 
داده اید و امیدواریم که این کار ادامه یابد. اوربان گفت: هیچ مقام 
ارشد اروپایی به دنبال جنگ نیست و مجارستان هم خواهان 
توافق های صلح است. در خصوص مسائل امنیتی، البته تاکید 
کنم که این هیجان انگیزترین موضوع است، چون سفر امروز 
من به نوعی یک ماموریت صلح هم هست و من می خواهم 
اطمینان خاطر دهم که حتی یک رهبر در اتحادیه اروپا و 
عضو آن خواهان جنگ نیست. ما خواستار یک راهکار سیاسی 
هستیم. در همین حال کاخ کرملین از تماس تلفنی پوتین با 
نخست  وزیر ایتالیا و تبریک او بابت انتخاب مجدد سرجیو ماتارلا 
در مقام ریاست جمهوری ایتالیا خبر داد. پوتین و ماریو دراگی، 
نخست  وزیر ایتالیا توافق داشتند که باید گام های مستحکمی از 
سوی کی یف برای اجرای توافق های مینسک برداشته شود. این 
مقام ها همچنین به تفصیل درباره تضمین های امنیتی الزام آور 

حقوقی که روسیه می خواهد، به رایزنی پرداختند. 

برهم صالح: 

 مشتاقم ریاست جمهوری عراق را برعهده بگیرم

جهــــان 
کوتــــاه

رئیس جمهــور عـــراق بدون اشاره بــه 
کشمکش های موجود میان احزاب کُــرد 
بر سر تصدی پست ریاست جمهــوری، از 
نامزدی مجدد خود برای تصدی این پست 
دفاع کرد. به گزارش فارس، »برهم.صالح« 
رئیس جمهور عراق که برای دور جدیـــد 
ریاست جمهوری این کشور نیز نامزد شده 
است، درخصوص موضوع نامزدی خود 
برای ریاست جمهوری، مرحلـه فرآروی 
کشور، ضرورت اصاحات در قانون اساسی، 
فساد و.. اظهارنظر کرد. به نوشته خبرگزاری 
رسمی عراق )واع(، وی با تاکید بر این که 
یک  او  برای  ریاست جمهوری  منصب 
افتخار و مسئولیت بزرگ به شمار می رود، 
تصریح کرد: »نامزدی خود را برای پست 

ریاست جمهوری پس از آن که در دوره پیش، 
با یک تصمیم مستقل ملی برنده شدم، ارائه 

کردم. ما در مقابل یک مسئولیت تاریخی 
قرار داریم و نقش مورد انتظار پارلمان جدید، 

این است که آزاد و نماینده واقعی مردم 
باشد.« رئــیس جمهور عراق افزود: »شرایط 
کشور مستلزم یک کار استثنایی است. ما با 
چالش های غیرقابل تصوری روبه رو هستیم. 
اصاحات قانون اساسی باید در مرحله 
بعدی انجام شود. آفت فساد، مستلزم اتخاذ 
یک اقدام قاطع است.« برهم. صالح گفت: 
»رئیس جمهور باید رمز وحدت کشور و 
حاکمیت آن و حامی قانون اساسی باشد. 
وی باید رئیس جمهور همه عراقی ها باشد. 
من تحت هیچ شرایطی با وجود مشکات 
و فشارهای مختلف، اجازه تحقیر جایگاه 
ریاست جمهوری را ندادم. من مشتاقانه 
منتظرم که دوباره افتخار ریاست جمهوری 

را به دست بیاورم.« 


